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Body k projednání 

 
 
 

 varianty čl. příspěvků na r. 2015 se záměrem podpory členství dětí, vnoučat 
především viz tabulky v příloze. Moje loňská výzva směrovaná především 
důchodcům a jejich početným vnoučatům se minula účinkem (pouze Květa B. 
a Ehrenbergerovi přihlásili vnoučata). Vyberte si variantu, případně si připravte 
své návrhy abychom to mohli hlasováním ukončit. Čl. příspěvky pro PSO 
ČSTV na letošní rok byly uhrazeny z klubových peněz. Do budoucna je 
chceme vybírat 

 
 připravte si zda a když tak koho budeme navrhovat jako dobrovolníka přes 

KONEP či jinou organizaci. Lze i samotný Slovan. 
 

 připravte si zda budeme oceňovat metodické pracovníky od PSO ČSTV a od 
ČUS 
 

 připravte si zda budeme objednávat trika s logem Slovanu (případně 
cyklodresy) a zda klub na to přispěje 
 

 připravte si vyjádření zda se účastníte semináře vedoucích turistiky na Čiháku. 
Zatím odpověděli pouze Jiří E. ml, Mirek H., Miloš K. a v práci jsem to dostal 
z Josefa S. 
 

 připravte si připomínky k průběhu akcí v r. 2014 
 

 stanovení TERMÍNU a bodů programu VČS, popřípadě kdo co zafunkcionaří 
 

 připravte si výlety do plánu akcí 2015 
 

 budeme do plánu akcí dávat jen naše akce Slovanu nebo i jiné (např. 
semináře vedoucích turistiky, které jsem tam proti naší dohodě nechal umístit) 

 
 hrad Kunětická Hora žádá uzavřít smlouvu o pronájmu parkoviště na 1. ledna 

2015. Nejdříve to vypadalo, že budou žádat nějaký poplatek, pak trochu 
couvli. V případě, že by se jednalo o nějakou finanční úhradu, nemíním se již 
dále ve věci angažovat 

 
 připravte si doplnění bodů výborové schůze 

 
 
 
 sepsal: Jiří Ehrenberger, st. Pardubice, dne 10.9.2014 


